
Udanin, 24.03.2016 r. 

RO.II.0007.XVII.2016 

Protokół XVII 

zwyczajnej sesji Rady Gminy Udanin  

odbytej w dniu 24.03.2016 r. w Udaninie. 

 

 

 

Przewodniczący Rady (PR) 

Pani Wójt 

Panie i Panowie radni 

 

Otwieram  XVII zwyczajną sesję Rady Gminy Udanin. Na podstawie listu obecności 

stwierdzam, ze w sesji bierze udział 12radnych. Nieobecni radni: Zenon Stasiak, Artur 

Młynarczyk, Marek Mytych. 

Sesja jest prawomocna do podejmowania uchwał. 

W sesji uczestniczą :  

Teresa Olkiewicz – Wójt Gminy Udanin, 

Karolina Ożóg – Skarbnik Gminy 

Piotr Łabędzki – Sekretarz Gminy 

 

Przedstawiam porządek sesji:  

1. Otwarcie XVII sesji, 

2. Przyjęcie porządku sesji, 

3.  Przyjęcie protokołu XVI sesji, 

4. Sprawozdanie Wójta z realizacji zadań w okresie pomiędzy sesjami oraz z realizacji 

uchwał, 

5. „15 minut” dla wyborców, 

6. Wnioski i interpelacje radnych, 

7. Przedstawienie projektu uchwały oraz przyjęcie uchwały w sprawie :  

1) zmiany  budżetu gminy w zakresie dochodów i wydatków. 

8. Odpowiedź Wójta na wnioski i interpelacje, 

9. Zakończenie sesji 

 

Przewodniczący Rady (PR) Czy będą uwagi do przedstawionego porządku sesji? 

PR. Wnioskuje o wykreślenie z porządku pkt 4 

Przystępujemy do głosowania. Kto z radnych jest za przyjęciem proponowanego porządku 

sesji proszę o podniesienie ręki: 



Głosowało Za Przeciw Wstrzymało się 

12 12 0 0 

 

Stwierdzam, ze Rada Gminy przyjęła porządek sesji. 

Panie i Panowie radni. Protokół 16 sesji był wystawiony w biurze rady. Czy będą uwagi do 

protokołu? Nie widzę. 

Przystępujemy do głosowania. 

Kto jest za przyjęciem protokołu 16 sesji proszę o podniesienie ręki 

Głosowało Za Przeciw Wstrzymał się 

12 12 0 0 

 

Stwierdzam, ze rada przyjęła protokół XVI  sesji. 

„15 minut dla wyborców” – kto z obecnych na sesji mieszkańców chce zabrać głos? 

Nikt z obecnych na sesji nie zabrał głosu.  

PR. Przystępujemy do zgłaszania wniosków i interpelacji przez radnych. Kto z państwa 

radnych chce zabrać głos? 

Udzielam głosu: 

1. Martyna Porębska – radna wsi Różana- wniosek o dokonanie poprawek na drodze 

Różana-Drogomiłowice 

2. Teresa Olkiewicz – sprawa będzie załatwiona w ramach gwarancji, 

3. Zdzisław Semczuk – radny wsi Ujazd Górny – wniosek o dokonanie uzupełnień na 

drodze  w kierunku cmentarza w Ujeździe Górnym, 

4. Wojciech Płaziuk – radny wsi Pichorowice – pytanie o zakup materiału na poprawę 

stanu dróg gminnych, 

5. Teresa Olkiewicz – odpowiedzi udzielę na kolejnej sesji,  

6. Janusz Strzelecki – radny wsi Piekary – wniosek w sprawie dokonania komisyjnego 

przeglądu stanu dróg gminnych, 

7. Teresa Olkiewicz – zakres prac remontowych na drogach gminnych będzie niewielki z 

uwagi na niski stan środków budżetowych, 

8. Wojciech Płaziuk – czy jest gwarancja na remonty dróg gminnych? 

9. Teresa Olkiewicz – prace remontowe były prowadzone doraźnie- prace nie objęte są 

gwarancją, stan dróg gminnych wymaga dużych środków finansowych, 

10. Janusz Strzelecki – zwrócił uwagę na potrzebę wznowienia tematu komasacji 

gruntów, który w efekcie przynosi porządkowanie  stanu dróg gminnych, 

11. Teresa Olkiewicz – podczas zebrań wiejskich w 2016 roku zostanie zasygnalizowany 

temat komasacji, 



12. Bolesław Stachurski – radny wsi Gościsław – rolnicy wstrzymują się od decyzji w 

sprawie komasacji gruntów z uwagi na różnorodność kultury gleb, 

13. Piotr Łabędzki – sprawa komasacji była szczegółowo omawiana – wskazywano na 

technikę sporządzania planów komasacji, 

14. Stanisław Dębicki – radny wsi Konary – należy pokazywać dobre przykłady 

zrealizowanych projektów komasacji, 

15. Teresa Olkiewicz – w poprzednim okresie odbyto na terenie gminy kilka spotkań, 

mieszkańcy nie byli zainteresowani tym tematem, 

PR. Odpowiedzi na zgłoszone wnioski i interpelacje udzieli wójt na zakończenie sesji. 

PR. Udzielam głosu pani Karolinie Ożóg celem przedstawienia projektu uchwały w sprawie : 

zmiany budżetu gminy w zakresie dochodów i wydatków, 

Dziękuję  

PR. Czy będą uwagi do przedstawionego projektu uchwały?  Nie widzę 

Przystępujemy do głosowania  

Głosowało Za Przeciw Wstrzymało się 

12 12 0 0 

 

PR. Stwierdzam, ze Rada Gminy przyjęła uchwałę w sprawie : zmiany budżetu gminy w 

zakresie dochodów i wydatków 

Proszę Panią wójt o udzielenie odpowiedzi na zgłoszone wnioski i interpelacje. 

Teresa Olkiewicz- w czasie zgłaszania wniosków udzieliłam odpowiedzi. 

PR. Dziękuję 

Przewodniczący Rady złożył obecnym na sesji życzenia świąteczne 

(PR) Zamykam XVII zwyczajną sesję Rady Gminy Udanin. 

 

Przewodniczący Rady 

Janusz Strzelecki 

Protokółował: 

Andrzej Sukta 


